

STATE OF KUWAIT

Directorate General of Civil Aviation



دولة الكويت
الإدارة العامة للطيران المدني

التاريخ: 2020/08/02

DIRECTORATE GENERAL'S OFFICE

مكتب المدير العام

Circular No. (2020/88) تعميم رقم

All Airlines Operating at Kuwait International Airport must adhere to the following Instructions:

إلى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت الدولي الالتزام بالتالي:-

Subsequent and further to Circular No. (87/2020) dated (01/08/2020), and Based on the Decision of the Health Authority in State of Kuwait, Non-Kuwaiti passengers of all other Nationalities arriving from the down listed Countries are **not allowed** to enter the State of Kuwait, whether they are coming directly from those Countries listed below or via transit Through other Countries not mentioned below within the list, **Unless** they have settled in those unlisted Countries for a period of 14 days at least, after the 14 days they must conduct a (PCR) test for (COVID-19) virus and provide an approved certificate proving a negative result and not being affected with (COVID-19) virus. Validity of such certificate, should not exceed (72) hours between the test date and Arriving date to Kuwait.

List of Countries

(India - Iran - China - Brazil - Colombia - Armenia - Bangladesh - Philippines - Syria- Spain - Singapore - Bosnia and Herzegovina - Sri Lanka - Nepal - Iraq - Mexico - Indonesia - Chile - Pakistan - Egypt - Lebanon - Hong Kong- Italy - North Macedonia - Moldova - Panama - Peru - Serbia - Montenegro - Dominican Republic - Kosovo).

This circular is valid from its issuance date until further notice.

الحاقاً بالتعميم رقم (2020/87) الصادر بتاريخ (2020/08/01) وبناء على قرار السلطات الصحية في دولة الكويت، يمنع من دخول دولة الكويت الركاب غير الكويتيين من جميع الجنسيات القادمين من الدول المبينة بالقائمة أدناه، سواء كان القدوم مباشرة من تلك الدول أو عن طريق الترانزيت عبر دول أخرى غير مذكورة أدناه، ومالم يستقروا بتلك الدول الغير مذكورة مدة 14 يوم ومن ثم قيامهم بعد 14 يوم بإجراء فحص (PCR) لفايروس كورونا (COVID-19) وتقديمهم شهادة معتمدة تثبت سلبية الإصابة بالفايروس بموعد لا يزيد عن (72) ساعة من تاريخ أخذ العينة حتى تاريخ الوصول الى دولة الكويت.

قائمة الدول:-

(الهند - ايران - الصين - البرازيل - كولومبيا - إرمينيا - بنغلاديش - الفلبين - سوريا - أسبانيا - سنغافورة - البوسنة والهرسك - سيرلانكا - نيبال - العراق - المكسيك - أندونيسيا - تشيلي - باكستان - مصر - لبنان - هونغ كونغ - إيطاليا - مقدونيا الشمالية - مولدوفا - بنما - بيرو - صربيا - مونتنيغرو - جمهورية الدومينيكان - كوسوفو).

يسري هذا التعميم من تاريخه وحتى أشعراً آخر.

مدير عام الطيران المدني

of Civil Aviation Director General

م/ يوسف سليمان الفوزان

www.kuwait-airport.com.kw / E-Mail : isc@kuwait-airport.com.kw

ص.ب: ١٧ الصفة - الرمز البريدي 13001 دولة الكويت - هاتف ١٨٠ - فاكس : ٢٤٧٦٥١٣٠ (٩٦٥)

P.O. Box 17 Safat - P. Code 13001 State of Kuwait Tel.: 180 - Fax : (965) 24765130